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Referat af skolebestyrelsesmøde 
Mandag den 2. december 2024 17.30-20.00 

Afbud: Rikke og Line 

Intro og struktur for mødet 
Efter en kort introduktion til mødestedet - Krogerup Højskole - gennemgik Gitte kort hvad 

skolebestyrelsens tilsynsopgave egentligt omfatter. Derefter blev bestyrelsens forlængede årshjul for de 

kommende halvanden års arbejde fremlagt. Her er de allerede kendte skal-opgaver oplistet. 

Herefter fortalte Anders om den tænkte proces for aftenens arbejde. 

Prioritet for skolebestyrelsen frem til sommeren 2026 
Arbejde med og prioritering af områder inden for de overordnede temaer:  

• Social trivsel 

• Skole-hjem-samarbejde 

• Undervisningens ydre rammer 

• Faglig trivsel 

• Bæredygtighed og udearealer – integreret i skolens hverdag 

Resultatet af diskussionerne blev samlet i et ark som danner baggrund for et forslag til prioritering og 

indarbejdelse i kalenderen for den resterende bestyrelsesperiode. 

Opsamling og tak for i år 
Høringssvaret angående kommunal mobilpolitik for skolerne blev gennemgået og der var kommentarer 

som bliver taget i betragtning inden det endelige høringssvar indsendes. 

Mødet den 26. februar bliver flyttet til den 25. februar så vi kan deltage i det fælleskommunale 

arrangement for skolebestyrelser. Mødet starter allerede klokken 17, og den første time er ordinært møde. 

Det skal undersøges om elevrepræsentanterne skal deltage. 

En af suppleanterne har ønsket at udtræde af suppleantlisten. Det blev efterkommet. 

 

/MVOS 


